

squarefoot

免費地產雜誌
Free Magazine



squarefoot.com.hk

1 AUG 2013
No.177

專題報告 Special Report

CITY GOT GAME

Macau in the spotlight
澳門豈止是亞洲拉斯維加斯

市場焦點 Focus

Just Add Water

Luxury leasing at The Waterside
澳門豪宅市場新氣象

品味生活 Home Ideas

Beneath the Ruins

Macau offers economical furniture
options that are a perfect fit

大三巴下的瑰寶



Impiana Klebang - great investment
potential in Malacca city

 **ASIA HOMES**
YOUR ASIA PACIFIC PROPERTY PARTNER



Foam

by Les M

Available as a lamp or an installation, this flexible foam structure is a creative addition to your living space. This light weight structure can be changed to whatever shape you want to, and will cast a flourish patterns and your walls and floors. An elegant way to decorate or separate space.



(lighting) for HKD 3,800
(installation) for HKD 4,700

泡影燈／花卉裝飾

它是一盞燈，也是一件裝飾品。柔韌靈活的塑料可隨意改變形狀，還可將花卉圖案投射到牆壁或地板上，為家居增添自然美。它不只是一件高貴典雅的裝飾品，還可用來分隔空間呢！

Bug lights

by Omer Inbar

Nature is all about life, and like it or not insects are included. These bug lights are much more welcoming than those crawling in the garden. You will appreciate their soft light on your desk, and their funny shapes of ants, spiders and praying mantis.



Bug light praying mantis HKD 190

蟲形燈

無論你喜歡與否，昆蟲也是大自然一員。不過，這盞燈肯定比真實的昆蟲更受歡迎。柔和的光線，有趣的外形，看似螞蟻，又像蜘蛛，還是螳螂？任由你想像！



Bug light spider HKD 190

Bamboo up cups

by Wing Fung Ng/shape-shaped

Bamboos are synonymous of strength, flexibility and Asia. Restore your Zen with a cup of green tea in these beautiful bamboo cups. If you stack these cups on, you can build a beautiful porcelain bamboo tree. Poetic and aerial.



Bamboo up cup HKD 380

竹筒茶杯

竹代表堅韌、靈活，用這個漂亮的竹筒茶杯沏一杯綠茶，喝一口頓時精神抖擻。當你把竹筒茶杯一個個疊起來，更可拼湊出一片美麗的「竹林」，詩意盎然。

Wire coat hanger

by Enrico Zanolla

Your coats and jackets won't be flying away any time soon thanks to this hanger. The little birdies are simply too sweet to resist! Combined with a classy and sober Italian design, this home deco accessory is simple and Nature inspired. 📌



Wire coat hanger
HKD 1,640

鳥兒掛衣架

有了這款掛衣架，你的大衣或外套便不會隨處亂放。這款掛衣架設計自意大利，簡單而典雅，再加上五隻可愛的小鳥，栩栩如生，讓人愛不釋手！📌



Gadgets curated by
Florence Coirier Giraudon
founder of Buymedesign.com
www.buymedesign.com